
BR.0002.4.2018.AB 

 

 

PROTOKÓŁ NR  L / 18 

 

Z SESJI RADY POWIATU ZAWIERCIAŃSKIEGO 

 

w dniu 29 marca 2018 roku 
 

 

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Zawierciu pod 

przewodnictwem Przewodniczącego Rady Powiatu Jarosława Kleszczewskiego. Początek 

obrad – godzina 10.00.  

 

 

Obecni: 
 

Radni powiatu zawierciańskiego, zgodnie z załączoną do protokołu listą obecności. 

  

Radni nieobecni: 

 

Beata Chawuła 

Andrzej Danecki 

Maria Milejska 

Paweł Skóra 

 

Spoza grona Rady obecni byli: 

 

Przedstawiciele władz samorządowych miast, miast i gmin oraz gmin powiatu 

zawierciańskiego z Przewodniczącym Rady Miejskiej w Zawierciu Pawłem Kazirodem 

i Wiceprzewodniczącym Grzegorzem Kwietniem, Burmistrzem  Miasta Poręba Ryszardem 

Spyrą oraz  Przewodniczącym Rady Gminy we Włodowicach Alojzym Leśniakiem, 

przedstawiciele powiatowych służb, inspekcji i straży z Zastępcą Komendanta Powiatowego 

Policji w Zawierciu Arkadiuszem Miśtą, Komendantem Powiatowym Państwowej Straży 

Pożarnej w Zawierciu Arturem Łagiewką, Państwowym Powiatowym Inspektorem 

Sanitarnym  – Dyrektor Powiatowej Stacji Sanitarno –  Epidemiologicznej w Zawierciu 

Eweliną Sergiel-Błaszczyk, przedstawiciel Senatora RP Arkadiusza Grabowskiego, Prezes 

Zarządu Głównego Jurajsko – Śląskiego Stowarzyszenia Dom Europejski w Częstochowie 

Janusz Żakowski, kierownicy jednostek organizacyjnych powiatu , przedstawiciele partii 

stronnictw i ugrupowań politycznych, Naczelnicy Wydziałów Starostwa Powiatowego w 

Zawierciu, przedstawiciele środków masowego przekazu i inni goście, zgodnie z załączoną do 

protokołu listą obecności. 

  

 

Ad.1.) 

 

Obrady otworzył Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Kleszczewski. Na podstawie listy 

obecności stwierdził dostateczną liczbę radnych do podejmowania prawomocnych uchwał,            

a tym samym prawomocność L sesji Rady Powiatu. Powitał radnych, Zarząd Powiatu ze 
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Starostą Krzysztofem Wroną oraz gości, biorących udział w posiedzeniu, dziękując im za 

przybycie.   

 

 

Ad.2.) 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Kleszczewski poinformował, że postanowieniem  

z dnia 22 lutego 2018 roku Komisarz Wyborczy w Częstochowie stwierdził wygaśnięcie 

mandatu radnego Zbigniewa Roka w związku z pisemnym  zrzeczeniem się przez niego 

mandatu radnego powiatu zawierciańskiego. Na mocy postanowienia Komisarza Wyborczego 

w Częstochowie z dnia 19 marca 2018 roku w jego miejsce wstępuje Jan Zamora, który  

w tym samym okręgu na tej samej liście kandydatów otrzymał kolejno największą liczbę 

głosów i nie utracił prawa wybieralności.  Następnie poprosił radnego Jana Zamorę  

o złożenie ślubowania. Ślubowanie polegało na odczytaniu przez radnego pełnej treści roty 

ślubowania zgodnie z art. 20 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 roku o samorządzie powiatowym.    

 

 

Ad.3.) 

 

Radni nie zgłosili uwag i wniosków do przekazanego w materiałach sesyjnych porządku 

obrad.   

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Kleszczewski przedstawił wniosek Zarządu 

Powiatu w sprawie zdjęcia porządku obrad sesji pkt 17 w brzmieniu: „Rozpatrzenie projektu 

uchwały w sprawie podziału powiatu zawierciańskiego na okręgi wyborcze w wyborach do 

Rady Powiatu. 

W związku ze zmniejszeniem liczby mandatów w najbliższych wyborach do Rady Powiatu 

Zawierciańskiego z 25 do 23 i przejściem powiatu zawierciańskiego z właściwości 

terytorialnej Komisarza Wyborczego w Częstochowie do właściwości terytorialnej Komisarza 

Wyborczego w Katowicach, Zarząd Powiatu zajął stanowisko, iż przed podjęciem 

przedmiotowej uchwały należy zapoznać się z opiniami gmin, nie będącymi samodzielnymi 

okręgami wyborczymi, a nie ograniczać się jedynie do ustawowego wymogu przekazania 

projektu organom stanowiącym tych gmin celem zasięgnięcia opinii. Zgodnie z art. 454 § 6 

kodeksu wyborczego projekt uchwały w sprawie podziału powiatu na okręgi wyborcze  

w wyborach do Rady Powiatu został przekazany do zaopiniowania radom gmin pismem  

z dnia 5 marca br. Do chwili obecnej (tj. do dnia przyjęcia przedmiotowego wniosku) 

wpłynęły jedynie stanowiska gmin Irządze i Szczekociny. Projekt został przesłany również do 

konsultacji Komisarzowi Wyborczemu w Katowicach. Zarząd Powiatu planuje wprowadzić 

powyższy projekt pod obrady Rady Powiatu po konsultacji z właściwym Komisarzem 

Wyborczym oraz po otrzymaniu stanowisk wszystkich zainteresowanych rad gmin  

w przedmiotowej sprawie. Kodeks wyborczy w art. 421 wskazuje, że podziału powiatu na 

okręgi wyborcze należy dokonać najpóźniej na 3 miesiące przez zakończeniem obecnej 

kadencji, czyli jest to prawnie dozwolone do dnia 16 sierpnia 2018 roku.  

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania powyższy wniosek został przyjęty jednogłośnie, 

czyli przy 20 głosach „za”.   

 

W związku z uzupełnieniem składu Rady Powiatu Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław 

Kleszczewski złożył wniosek o rozszerzenie porządku obrad sesji o następujące punkty: 
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 „Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Zdrowia  

i Pomocy Społecznej”;   

 „Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany  składu osobowego Komisji 

Rewizyjnej”.   

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania powyższy wniosek został przyjęty jednogłośnie, 

czyli przy 20 głosach „za”.   

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Kleszczewski ustalił, że projekty uchwał, o które 

rozszerzony został porządek obrad, rozpatrywane będą w pkt 17 i pkt 18 porządku obrad.  

Projekty uchwał radni otrzymali przed rozpoczęciem sesji. W związku z wprowadzonymi 

zmianami kolejność  pozostałych punktów porządku obrad zmienia się odpowiednio. 

 

Porządek obrad sesji po zmianach przedstawiał się następująco:  

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Uzupełnienie składu Rady Powiatu Zawierciańskiego – złożenie ślubowania przez 

radnego Jana Zamorę. 

3. Zgłaszanie uwag do porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu  Nr XLIX / 18 z dnia 22 lutego 2018 roku.    

4. Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie od poprzedniej sesji.   

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Informacja Rathdowney Polska Sp. z o.o. na temat zaawansowania prac oraz przyszłości 

projektu i potencjalnych planów budowy kopalni cynku i ołowiu na terenie powiatu 

zawierciańskiego,  

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdań z działalności jednostek 

organizacyjnych powiatu zawierciańskiego działających w sferze pomocy społecznej   

w 2017 roku wraz z wykazem potrzeb powiatu na 2018 rok. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2018 rok. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na 

lata 2018 – 2025. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania imienia Liceum Ogólnokształcącemu 

w Szczekocinach, wchodzącemu w skład Zespołu Szkół w Szczekocinach. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania imienia Branżowej Szkole I Stopnia  

w Szczekocinach, wchodzącej w skład Zespołu Szkół w Szczekocinach. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprawozdania z wykonania planu finansowego 

Zakładu Lecznictwa Ambulatoryjnego w Zawierciu w 2017 roku. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprawozdania z wykonania planu finansowego 

Szpitala Powiatowego w Zawierciu za 2017 rok 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do Statutu Szpitala 

Powiatowego w Zawierciu. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do Statutu Szpitala 

Powiatowego w Zawierciu. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia zadań i wysokości środków 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na realizację zadań 

powiatu zawierciańskiego w 2018 roku z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej 

osób niepełnosprawnych. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Zdrowia i 

Pomocy Społecznej. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Rewizyjnej. 
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19. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu o pracy między sesjami i otrzymywanej 

korespondencji. 

20. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

21. Wolne wnioski. 

22. Zamknięcie sesji. 

 

 

Ad.3.) 
 

Wobec braku uwag i zastrzeżeń ze strony radnych protokół  Nr XLIX  / 18 z dnia 22 lutego 

2018 roku  w wyniku przeprowadzonego głosowania został przyjęty jednogłośnie, czyli  

przy 20 głosach „za”.   

  
 

Ad.4.) 

 

Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu w okresie od poprzedniej sesji przedstawił 

Starosta Krzysztof Wrona. 

 

W okresie sprawozdawczym Zarząd odbył posiedzenia w dniach:  13 marca i 27 marca br. 

zajmując się m.in. następującymi sprawami: 

 

 podjął uchwały w sprawach: 

– zmian w budżecie powiatu na 2018 rok oraz zmian w planie finansowym;  

– sprawozdania z wykonania budżetu powiatu zawierciańskiego za 2017 rok; 

– zmiany uchwał dotyczących udzielenia Szpitalowi Powiatowemu w Zawierciu 

pożyczki ze środków budżetu powiatu; 

– wyrażenia zgody na zakup oraz przyjęcie darowizny aparatury i sprzętu medycznego 

dla  Szpitala Powiatowego w Zawierciu; 

– przeprowadzenia konsultacji z organizacjami pozarządowymi w sprawie 

wprowadzenia zmian do Statutu Szpitala   Powiatowego w Zawierciu; 

– wyrażenia zgody na nieodpłatne przekazanie środków trwałych – sprzętu 

transportowego jednostkom organizacyjnym i organizacjom pozarządowym; 

– sprawozdania z wykonania planu finansowego Zakładu Lecznictwa Ambulatoryjnego 

w Zawierciu oraz Szpitala Powiatowego w Zawierciu w 2017 roku; 

– powołania komisji ds. przeglądu obiektów budowlanych stanowiących mienie powiatu 

zawierciańskiego; 

– wyrażenia zgody na odstąpienie od formy przetargowej przy zawarciu umów najmu  

i użyczenia lokali użytkowych, usytuowanych na nieruchomości Szpitala Powiatowego 

w Zawierciu przy ul. Piłsudskiego 80 oraz wyrażenia zgody na odstąpienie od formy 

przetargowej; 

– zmiany Uchwały nr 176/1281/18 Zarządu Powiatu  Zawierciańskiego z dnia 6 lutego 

2018 roku w sprawie ustalenia wysokości stawek czynszu za najem, dzierżawę 

nieruchomości stanowiących mienie Powiatu Zawierciańskiego, pozostających  

w trwałym zarządzie jednostek organizacyjnych; 

– udzielenia pełnomocnictwa Dyrektorowi Zespołu Obsługi Ekonomiczno – 

Administracyjnej Szkół i Placówek Oświatowo – Wychowawczych w Zawierciu do 

podpisania umów na dostawę i dystrybucję energii elektrycznej dla jednostek 

organizacyjnych powiatu zawierciańskiego na rok 2019 i 2020; 
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– zmiany Uchwały Nr 72/382/12 Zarządu Powiatu Zawierciańskiego z dnia 15 maja 

2012 roku w sprawie wyznaczenia Zespołu Obsługi Ekonomiczno – Administracyjnej 

Szkół i Placówek Oświatowo – Wychowawczych w Zawierciu, jako właściwego do 

wspólnego przeprowadzenia postępowania i udzielenia zamówienia dostawy energii 

elektrycznej na rzecz wskazanych jednostek organizacyjnych podległych powiatowi 

zawierciańskiemu; 

– powołania komisji konkursowej do oceny ofert złożonych w otwartych konkursach 

ofert na realizację zadań publicznych powiatu zawierciańskiego w trybie ustawy  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w 2018 roku; 

– przyznania dotacji dla Stowarzyszenia STUDIO ART z Poręby na realizację zadania 

pn.: „Podniesienie poziomu artystycznego Szansą na Sukces”.   

 

 wyraził zgodę na: 

 wypłatę środków finansowych w 2018 roku na utrzymanie lokalu mieszkalnego lub 

domu dla zawodowych rodzin zastępczych, w których przebywa nie więcej niż troje 

dzieci; 

 dofinansowanie zakupu sztandaru dla Zespołu Szkół w Szczekocinach; 

 dofinansowanie wyjazdu trzech uczniów i opiekuna na półfinał XLI Ogólnopolskiej 

Olimpiady Wiedzy Elektrycznej i Elektronicznej do Gorzowa Wielkopolskiego; 

 lokalizację projektowanej sieci gazowej na działce przy ul. Wojska Polskiego  

w Zawierciu, będącej własnością powiatu zawierciańskiego w zarządzie Zespołu 

Szkół Ogólnokształcących;   

 wykonanie projektu i remontu instalacji hydrantowej – przeciwpożarowej w budynku 

Starostwa Powiatowego w Zawierciu;   

 udział II Liceum Ogólnokształcącego im. H. Malczewskiej w Zawierciu  

w międzynarodowym projekcie wymiany młodzieży.   

 

 zapoznał się z:  

 informacją o stanie mienia powiatu zawierciańskiego za okres od dnia 1 stycznia 2017 

roku do dnia 31 grudnia 2017 roku; 

 pismami i decyzjami  Wojewody Śląskiego w sprawach nieruchomości powiatu 

zawierciańskiego; 

 sprawozdaniem w zakresie ulg, udzielonych na podstawie Uchwały Nr XXII/236/12 

Rady Powiatu Zawierciańskiego z dnia 29 marca 2012 roku; 

 informacją o wykonaniu zadania polegającego na udzielaniu nieodpłatnej pomocy 

prawnej za 2017 rok; 

 sprawozdanie z działalności Powiatowego Rzecznika Konsumentów w Zawierciu za 

rok 2017; 

 informacją z działalności Powiatowego Zarządu Dróg w Zawierciu w 2017 roku  

z uwzględnieniem realizowanych zadań inwestycyjnych i remontowych na drogach 

powiatowych oraz planowanych do realizacji w 2018 roku; 

 informacją o działalności podejmowanej przez Związek Powiatów Polskich w okresie 

pomiędzy posiedzeniami Zarządu. 

 

 omówił i przyjął materiały wraz z projektami uchwał Rady Powiatu, będącymi 

przedmiotem obrad dzisiejszej sesji. 
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Jednocześnie poinformował, że:  

 

 w dniu 6 marca br. wszczęto postępowanie o udzielenie zamówienia publicznego pn.: 

„Przebudowa drogi powiatowej 1772 S Kidów-Przychody”;   

 w dniu 7 marca br. wszczęto postępowanie o udzielenie zamówienia publicznego pn.: 

„Przebudowa drogi powiatowej Nr 1777S Rokitno-Jasieniec – I etap; 

 w dniu 16 marca br. podpisano umowy w sprawie zamówienia publicznego pn. 

„Przebudowa drogi powiatowej ul. Daszyńskiego w miejscowości  Zawiercie”; 

 w dniu 19 marca br. podpisano umowę w sprawie zamówienia publicznego pn.: 

„Przebudowa drogi powiatowej 1730 S – Pomrożyce”.   

 

Ponadto przekazał informacje o istotnych wydarzeniach, które odbyły się w ostatnim czasie 

terenie powiatu:    

 

 w dniu 26 lutego br. uczestniczył w spotkaniu Prezesów Oddziałów Powiatowych 

Związku Ochotniczych Straży Pożarnych RP województwa śląskiego; 

 w dniu 27 lutego br. gośćmi Starosty byli przedstawiciele Zarządu Powiatu Tucholskiego, 

którzy podziękowali za pomoc finansową na likwidację skutków ubiegłorocznych 

nawałnic;   

 w dniu 3 marca br. odbyło zebranie sprawozdawcze Ochotniczej Straży Pożarnej  

w  Marciszowie; 

 w dniu 4 marca br. odbyły się obchody 6 rocznicy katastrofy kolejowej w Chałupkach; 

 w dniu 5 marca br. w Zespole Szkół i Placówek im. H. Kołłątaja w Zawierciu odbyło się 

spotkanie z dyrektorami szkół ponadgimnazjalnych prowadzonych przez powiat; 

 w dniach 8 – 9 marca br. w I Liceum Ogólnokształcącym im. S. Żeromskiego  

w Zawierciu pod patronatem Starosty odbyła się kolejna edycja konferencji „Żermun”; 

 w dniu 15 marca br. wziął udział w posiedzeniu Prezydium Zarządu Oddziału 

Powiatowego Związku Ochotniczych Straży Pożarnych  RP w Zawierciu, które odbyło się 

w Starostwie Powiatowym w Zawierciu; 

 w dniu 16 marca br. w Zespole Szkół im. prof. R. Gostkowskiego w Łazach odbyło się 

spotkanie w sprawie rozwoju szkolnictwa zawodowego w powiecie zawierciańskim. 

Kolejne spotkanie poświęcone tj tematyce odbyło się w dniu 20 marca br. w CMC Poland 

w Zawierciu;    

 w dniu 21 marca br. m.in. pod patronatem odbył się XXIV Festiwal „Marcowe Spotkania 

z Piosenką”, organizowany przez Komendę Hufca ZHP w Zawierciu; 

 w dniu 22 marca br. w Zespole Szkół w Pilicy odbyło się spotkanie z pracownikami 

naukowo - dydaktycznymi Wojskowej Akademii Technicznej im. J. Dąbrowskiego; 

 w dniach 26 – 27 marca br. odbyły się XVI Powiatowe Targi Edukacyjne; 

 w dniu 28 marca br. został podpisany akt notarialny dotyczący sprzedaży  nieruchomości, 

położonej w Zawierciu, ul. 11 Listopada 2A w Zawierciu, zabudowanej budynkiem 

będącym poprzednią siedzibą Powiatowego Urzędu Pracy. 

 

Sprawozdanie zostało przyjęte bez uwag ze strony radnych.  
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Ad.5.) 

 

Marek Szczygłowski (treść wystąpienia w formie stenogramu): 

 

  „za otrzymane pisemne odpowiedzi na moje interpelacje z poprzedniej sesji wyrażam 

podziękowanie Prezydentowi Miasta Zawiercia, Państwowemu Powiatowemu 

Inspektorowi Sanitarnemu, Szpitalowi Powiatowemu i Powiatowemu Zarządowi Dróg; 

 każdy obywatel  internauta naszego powiatu i – na chwilę obecną –  już całego kraju może 

poprzez Krajową Mapę Zagrożeń Bezpieczeństwa podzielić się z policją informacją  

 o zagrożeniach, które zauważył. Obsługa tej mapy została zaprojektowana tak, aby 

bezproblemowo, a wręcz intuicyjnie, mogli z niej korzystać wszyscy. Zwracam się  

 z prośbą do przedstawicieli Komendy Policji o wyjaśnienie kategorii zagrożeń, zasad 

działania mapy i instrukcji jej obsługi; 

 jakie darowizny otrzymał Szpital Powiatowy po tegorocznym XXVI koncercie Wielkiej 

Orkiestry Świątecznej Pomocy, jaką pomoc otrzymał nasz szpitalu od początku istnienia 

tej filantropijnej fundacji, której podstawowym celem jest działalność na rzecz ochrony 

zdrowia; 

 26 marca uczestniczyłam w zebraniu mieszkańców osiedla Zuzanka. Zarząd Osiedla 

zwraca się z prośbą o usunięcie pni ściętych drzew na ul. Źródlanej, aby tym samym 

dokończyć rozpoczęte prace, a także o wykonanie napraw pozimowego uszkodzenia dróg 

podległych Starostwu Powiatowemu. Mieszkańcy zwracają się z prośbą do Starostwa  

 o przekazanie powiatowych dróg osiedla pod zarząd miasta. Drogi te bowiem zimą nie są 

odśnieżane przez służby miejskie, bo im nie podlegają. Poza tym także całą infrastrukturę 

tych ulic lepiej omawiać kompleksowo z władzami miasta, które sprawiają opiekę nad 

pozostałymi ulicami osiedla. Mieszkańcy stoją na stanowisku, że tylko drogi łączące 

poszczególne gminy powinny pozostać w gestii powiatu, natomiast mniejsze ulice  

 w obrębie miasta powinny być pod jego opieką; 

 w Wydziale Komunikacji do niedawna funkcjonował bardzo dobrze system sms-owego 

powiadamiania petentów o tym, że dokumenty pojazdu są już gotowe do odbioru. 

Dlaczego ten system aktualnie nie funkcjonuje? Petenci, aby zapytać o status swojej 

sprawy, muszą dzwonić, często wielokrotnie, na numer stacjonarny i łączyć się  

 z numerami wewnętrznymi Wydziału, co stwarza też dodatkową pracę personelowi, 

przeciążonemu odbieraniem lawiny telefonów; 

 do chwili obecnej jedynym miejscem, gdzie nie ma terminalu płatności kartą, jest kasa 

Wydziału Komunikacji i od klienta przyjmuje się tylko gotówkę. Być może nie mamy 

wpływu na wszystkie niedogodności systemu Cepik 2.0,  ale wymienione przeze mnie 

uciążliwości możemy chyba szybko usunąć”. 

 

Jan Zamora (treść wystąpienia w formie stenogramu):   

 

„Boję się zadać jakichkolwiek pytań, ponieważ przed samym rozpoczęciem dzisiejszej Rady 

radny Rafał Krupa podszedł do mnie i powiedział (są tutaj świadkowie), że jeśli będę coś na 

niego gadał, to mi proces wytoczy. Panie radny, strasznie się wystraszyłem. Pan myśli, że to 

jest pipidówka jakaś albo coś i pan mnie wystraszy.    

 Panie Przewodniczący, mam takie pytanie czy ktoś sprawdza oświadczenia majątkowe. 

Chodzi mi konkretnie o oświadczenie majątkowe radnego Krupy; 

 pytanie do pana Starosty. Panie Starosto,  czy były w tej kadencji sprawdzane przetargi, 

które odbywały się za czasów kadencji Starosty Rafała Krupy, kiedy to zorganizował 

przetarg na działkę w Kroczycach. Działka o powierzchni około 500 m
2
 w przetargu 
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została sprzedana za około 2.500 zł (dokładnie nie pamiętam, ale coś takiego było), bo 

pamiętam taką sytuację, że kiedyś były Starosta Krupa spotkał mnie jak jechałem na 

rowerze i miałem taki rower za 2800 zł i mówi: „Jaki ładny rower”. Ja mówię: „Trochę 

droższy niż działka, którą pan sprzedał”; 

 co z zalewiskiem  w Bzowie. Za czasów kadencji byłego starosty Macha w kamionce 

(tutaj pewnie radny Dariusz Bednarz jest zorientowany) wylewano przeróżne, ja nawet 

nie wiem, jak to nazwać, po prostu powiem świństwa. Przy tym   zalewisku, bo sam tam 

chodziłem (to było w latach, kiedy był Starostą był Ryszard Mach, może 7 lat temu) 

padało tam dużo zwierząt. Czy coś w tej sprawie się toczy, czy nie; 

 kiedy starostą był Ryszard Mach wybudowano drogę od dworca kolejowego do Lgoty 

Murowanej. To była dosyć wiodąca inwestycja, ale tę inwestycję – można powiedzieć –  

dokładnie spieprzono. Na Górze Blanowskiej tę drogę remontowano praktycznie co roku  

i chciałbym się zapytać, czy w stosunku do byłego zastępcy Dyrektora Powiatowego 

Zarządu Dróg pana Kłóska i pana Macha sporządzono jakieś wnioski czy coś, bo nie 

może być tak, że ludzie za nic nie odpowiadają; 

 panie Starosto, jeszcze jedno pytanie do pana tak bezpośrednio, bo to  nie dotyczy 

Starostwa Powiatowego. Doszły mnie takie słuchy, że miasto Zawiercie chce sprzedać 

wodociągi, ponieważ po urzędowaniu  Ryszarda Macha jako prezydenta budżet miasta 

jest zadłużony, co nawet wynika z obecnej sytuacji, kiedy na pokrycie obligacji, które 

zaciągnął Ryszard Mach, miasto zaciąga kolejne obligacje na pokrycie długów i obligacji 

zaciągniętych przez Ryszarda Macha. A wiadomo, że mieszkańcy powiatu to też 

mieszkańcy Zawiercia. Jeśli sprzedać te wodociągi, to wiadomo, że ceny za wodę 

wzrosną. Chciałem zapytać o to, bo do mnie doszły słuchy, ale czy pan Starosta wie coś 

na ten temat. Jeśli by coś wiedział, to proszę o informację; 

 i jeszcze pytanie do pani Dyrektor Szpitala Powiatowego w Zawierciu. Pani Dyrektor, ja 

wiem, że pani podjęła się karkołomnej decyzji o tym, żeby być dyrektorem, bo przejąć 

zadłużony szpital po takich fachowcach jak pan Ryszard Mach, który za swojej kadencji 

doprowadził do tego, że zadłużenie szpitala wzrosło 28 mln zł”. (Przewodniczący Rady 

Powiatu Jarosław Kleszczewski poprosił o zadanie konkretnego pytania Dyrektor 

szpitala). „Czy w szpitalu to już jest tak wszystko OK, że zdecydowała się pani 

kandydować i poświęcić swój cenny czas na to, by być radnym. I jeszcze jedno do pani 

dyrektor – chodzi o panią Małgorzatę Grabowską. Ilu pacjentom swoją interwencją 

pomogła Pełnomocnik do spraw pacjentów pani Małgorzata Grabowska, jakie inne czy 

w ogóle ma obowiązki w trakcie pracy od poniedziałku do piątku od 7:00 do 15:00 i jakie 

były koszty ogłoszeń publikowanych w „Kurierze Zawierciańskim”. 

 

 

Ad.6.)  
 

W związku z pracami poszukiwawczo-rozpoznawczymi prowadzonymi przez firmę 

Rathdowney Polska Sp. z o.o. na terenie powiatu zawierciańskiego związanymi z budową 

kopalni cynku i ołowiu, co wiąże się z różnym, nie zawsze pozytywnym odbiorem ze strony 

społeczności lokalnej, na zaproszenie Przewodniczącego Rady Powiatu w sesji udział wzięli: 

Prezes Rathdowney Polska Robert Koński, Dyrektor ds. relacji społecznych i środowiska 

Barbara Chammas  i menadżer ds. relacji społecznych Bartosz Władimirow oraz 

konsultant zewnętrzny firmy z Akademii Górniczo-Hutniczej w Krakowie Mariusz Czop. 

Goście przedstawili informacje dotyczące stopnia zaawansowania prac oraz przyszłości 

projektu i potencjalnych planów budowy kopalni cynku i ołowiu na terenie powiatu 

zawierciańskiego, jak również odpowiedzieli na pytanie zadawane przez radnych.   
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Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Kleszczewski podziękował za merytoryczne 

wystąpienie i odpowiedzi na zadane przez radnych pytanie, po czym przystąpił do realizacji 

kolejnych punktów porządku posiedzenia. 

  

  

Ad.7.) 

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr L / 427 / 18 w sprawie 

przyjęcia sprawozdań z działalności jednostek organizacyjnych powiatu zawierciańskiego 

działających w sferze pomocy społecznej  w 2017 roku wraz z wykazem potrzeb powiatu na 

2018 rok, po uzyskaniu pozytywnej opinii Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej, został 

poddany pod głosowanie i przyjęty jednogłośnie, czyli przy 19 głosach „za”.    

 

 

Ad.8.)  
 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr L / 428 / 18 w sprawie 

zmian w budżecie powiatu na 2018 rok wraz z autopoprawką Zarządu Powiatu,  po uzyskaniu 

pozytywnej opinii Komisji Budżetu i Infrastruktury Technicznej, został poddany pod 

głosowanie i przyjęty jednogłośnie, czyli przy 19 głosach „za”.    

 

 

Ad.9.)  
 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr L / 429 / 18 w sprawie 

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2018 – 2025 wraz z autopoprawką 

Zarządu Powiatu,  po uzyskaniu pozytywnej opinii Komisji Budżetu i Infrastruktury 

Technicznej, został poddany pod głosowanie i przyjęty jednogłośnie, czyli przy 19 głosach 

„za”.    

 

 

Ad.10.)  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Kleszczewski poinformował, że dyrekcja Zespołu 

Szkół w Szczekocinach, Rada Rodziców oraz Samorząd uczniowski zwrócili się z prośbą  

o nadanie szkołom wchodzącym w skład Zespołu Szkół imienia Romana Czerneckiego.   

Roman Czernecki to wybitny pedagog, w czasie wojny organizator tajnego nauczania na 

terenie powiatu włoszczowskiego, jędrzejowskiego i olkuskiego, twórca powojennej szkoły 

średniej w Szczekocinach   i jej pierwszy dyrektor w latach 1945 – 1950.   

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr L / 430 / 18 w sprawie 

nadania imienia Liceum Ogólnokształcącemu w Szczekocinach, wchodzącemu w skład 

Zespołu Szkół w Szczekocinach, po uzyskaniu pozytywnej opinii Komisji Edukacji, został 

poddany pod głosowanie i przyjęty jednogłośnie, czyli przy 18 głosach „za”.    

 

 

Ad.11.)  

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr L / 431 / 18 w sprawie 

nadania imienia Branżowej Szkole I Stopnia  w Szczekocinach, wchodzącej w skład Zespołu 
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Szkół w Szczekocinach, po uzyskaniu pozytywnej opinii Komisji Edukacji, został poddany 

pod głosowanie i przyjęty jednogłośnie, czyli przy 18 głosach „za”.    

 

 

Ad.12.)  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Kleszczewski przedstawił autopoprawkę Zarządu 

Powiatu do omawianego w tym punkcie porządku obrad projektu uchwały, polegającą na 

wprowadzeniu zapisów dotyczących zatwierdzenia sprawozdania  finansowego Zakładu 

Lecznictwa Ambulatoryjnego w Zawierciu. Treść autopoprawki, przekazana radnym wraz  

z tekstem jednolitym projektu uchwały i stosownymi materiałami przed rozpoczęciem obrad, 

przedstawia się następująco: 

1. „Tytuł uchwały otrzymuje brzmienie: „w sprawie sprawozdania z wykonania planu 

finansowego Zakładu Lecznictwa Ambulatoryjnego w Zawierciu w 2017 roku oraz 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego na dzień zakończenia działalności”; 

2. W  podstawie prawnej uchwały dodaje się art. 53 ust.1 ustawy z dnia 29 września 1994 

roku o rachunkowości (tekst jednolity Dz. U. z 2018 roku, poz. 395 z późn. zm.) oraz art. 

121 ust. 1, ust. 2, ust. 3 i ust. 4 pkt 3 ustawy z dnia 15 kwietnia 2011 roku o działalności 

leczniczej (tekst jednolity Dz. U. z 2018 roku, poz.160 z późn. zm.); 

3. § 2 otrzymuje brzmienie:  

„W oparciu o opinię oraz raport biegłego rewidenta Bogusława Kłębczyka – „Bufiks”                     

Sp. z o.o. z siedzibą w Katowicach, ul. Ogrodowa 12, o wyniku badania sprawozdania 

finansowego, sporządzonego na dzień zakończenia działalności, tj. 19 września                 

2017 roku, zatwierdzić sprawozdanie finansowe Zakładu Lecznictwa Ambulatoryjnego  

w Zawierciu za okres sprawozdawczy od 01.01.2017 roku do 19.09.2017roku, na które 

składa się: 

1) Wprowadzenie do sprawozdania finansowego; 

2) Bilans sporządzony na dzień 19 września 2017 roku, który po stronie aktywów                      

i pasywów zamyka się sumą 16 703 338,73 zł; 

3) Rachunek zysków i strat za okres od 01.01.2017 roku do 19.09.2017 roku, wykazujący 

stratę  netto w wysokości (-) 36 679,69 zł; 

4) Zestawienie zmian w funduszu własnym za okres od 01.01.2017roku  do 

19.09.2017roku, wykazujące zmniejszenie funduszu własnego o kwotę  (-) 36 679,69 

zł; 

5) Rachunek przepływów pieniężnych za okres od 01.01.2017 roku do 19.09.2017 roku, 

wykazujący zmniejszenie stanu środków pieniężnych o kwotę (-) 1 700 723,96 zł; 

6) Dodatkowe informacje i objaśnienia.” 

4. Dotychczasowy § 2 staje się § 3”.   

 

W uzasadnieniu przedłożonej autopoprawki wskazano, że w związku z faktem, iż Zakład 

Lecznictwa Ambulatoryjnego w Zawierciu zakończył działalność z dniem 19 września 2017 

roku, to – zdaniem służb prawnych – sprawozdanie z wykonania planu finansowego Zakładu 

powinno zostać przyjęte wraz z zatwierdzeniem sprawozdania finansowego sporządzonym na 

dzień zakończenia działalności. Sprawozdanie zostało sporządzone na dzień 19 września 2017 

roku i zgodnie z uchwałą Rady Powiatu z dnia 18 lipca 2017 roku podlegało badaniu przez 

niezależnego biegłego rewidenta z firmy „BUFIKS” Sp. z o.o. w Katowicach, który 

sporządził opinię w tej sprawie dla organu stanowiącego i dyrektora Szpitala Powiatowego  

w Zawierciu.  
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Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr L / 432 / 18 w sprawie 

sprawozdania z wykonania planu finansowego Zakładu Lecznictwa Ambulatoryjnego  

w Zawierciu w 2017 roku oraz zatwierdzenia sprawozdania finansowego na dzień 

zakończenia działalności, po uzyskaniu pozytywnej opinii Komisji Zdrowia i Pomocy 

Społecznej oraz Komisji Budżetu i Infrastruktury Technicznej, został poddany pod 

głosowanie i przyjęty jednogłośnie, czyli przy 19 głosach „za”.   

 

 

Ad.13.)  
 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr L / 433 / 18 w sprawie 

sprawozdania z wykonania planu finansowego Szpitala Powiatowego w Zawierciu za 2017 

rok, po uzyskaniu pozytywnej opinii Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej oraz Komisji 

Budżetu i Infrastruktury Technicznej, został poddany pod głosowanie i przyjęty przy  

18 głosach „za” i 1 głosie „wstrzymującym się”.   

 

 

Ad.14.)  
 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr L / 434 / 18 w sprawie 

wprowadzenia zmian do Statutu Szpitala Powiatowego w Zawierciu (dot. zastąpienia nazwy 

komórki organizacyjnej  „Pracownia Badań Czynnościowych Serca”, zlokalizowanej  

w Przychodni przy ul. Miodowej 14, nazwą „Pracownia Kardiologiczna Badań Diagnostyki 

Nieinwazyjnej”) , po uzyskaniu pozytywnej opinii Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej 

oraz Komisji Budżetu i Infrastruktury Technicznej, został poddany pod głosowanie i przyjęty 

jednogłośnie, czyli przy 19 głosach „za”.   

 

 

Ad.15.)  
 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr L / 435 / 18 w sprawie 

wprowadzenia zmian do Statutu Szpitala Powiatowego w Zawierciu (dot. zastąpienia nazwy 

komórki organizacyjnej  „Pracownia Badań Czynnościowych Serca”, zlokalizowanej  

w budynku przy ul. Piłsudskiego 80, nazwą „Pracownia Kardiologiczna Badań Diagnostyki 

Nieinwazyjnej”) , po uzyskaniu pozytywnej opinii Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej 

oraz Komisji Budżetu i Infrastruktury Technicznej, został poddany pod głosowanie i przyjęty 

jednogłośnie, czyli przy 19 głosach „za”.   

 

 

Ad.16.)  
 

Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Kleszczewski poinformował, iż Komisja Zdrowia  

i Pomocy Społecznej na posiedzeniu w dniu 26 marca br. w toku prac nad opiniowaniem 

omawianego w tym punkcie porządku obrad projektu uchwały, wysunęła wniosek formalny 

dotyczący  wykreślenia zapisów, zawartych w § 2 projektu upoważniających Zarząd Powiatu 

do dokonywania przesunięć środków PFRON między poszczególnymi zadaniami, przyjętymi 

do realizacji w 2018 roku. Zdaniem Komisji przesunięcia środków, jeżeli są konieczne  

i potrzebne, powinny odbywać się na dotychczasowych zasadach  czyli na podstawie decyzji 

organu stanowiącego, wyrażonej w formie stosownej uchwały.     
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Po zapoznaniu z wnioskiem Komisji Zarząd Powiatu postanowił wprowadzić proponowaną  

zmianę, polegającą  na wykreśleniu z projektu uchwały treści zawartych w § 2, w formie 

autopoprawki do omawianego projektu uchwały.   

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr L / 436 / 18 w sprawie 

ustalenia zadań i wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych na realizację zadań powiatu zawierciańskiego w 2018 roku z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych, po uzyskaniu pozytywnej 

opinii Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej oraz Komisji Budżetu i Infrastruktury 

Technicznej, został poddany pod głosowanie i przyjęty jednogłośnie, czyli przy 19 głosach 

„za”.   

 

 

Ad.17.)  
 

Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Kleszczewski wyjaśnił, że proponowana zmiana 

polega na wykreśleniu ze składu osobowego Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej 

Zbigniewa Roka i uzupełnieniu składu  Komisji o radnego Jana Zamorę. 

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr L / 437 / 18 w sprawie 

zmiany składu osobowego Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej, w wyniku 

przeprowadzonego głosowania został  przyjęty przy 18 głosach „za” i 1 głosie 

„wstrzymującym się”.   

 

 

Ad.18.)  
 

Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Kleszczewski wyjaśnił, że proponowana zmiana 

polega na wykreśleniu ze składu osobowego Rewizyjnej Zbigniewa Roka i uzupełnieniu 

składu  Komisji o radnego Jana Zamorę. 

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr L / 438 / 18 w sprawie 

zmiany składu osobowego Komisji Rewizyjnej, w wyniku przeprowadzonego głosowania 

został  przyjęty przy 18 głosach „za” i 1 głosie „wstrzymującym się”.   

 

 

Ad.19.)  
 

Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Kleszczewski przedstawił informację o pracy 

między sesjami i otrzymywanej korespondencji: 

 

‒ w dniu 26.02. br. wpłynęło do wiadomości Zarządzenie Wojewody Śląskiego z dnia  

23 lutego 2018 roku w sprawie ustalenia liczby radnych wybieranych do rad powiatów 

województwa śląskiego na kadencję 2018 – 2023;    

‒ w dniu 27.02.br. wpłynęło postanowienie Komisarza Wyborczego w Częstochowie z dnia 

22.02.2018 roku  w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego Rady Powiatu 

Zawierciańskiego Zbigniewa Roka; 

‒ w dniu 28.02.br.  Szpital Powiatowy w Zawierciu przekazał strukturę należności, strukturę 

zobowiązań oraz rachunek zysków i strat za grudzień 2017 roku przy niezamkniętych 

księgach,  a w dniu 12.03.br. –  strukturę należności, strukturę zobowiązań, rachunek 
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zysków i strat za styczeń 2018 roku. Informacje w powyższym zakresie za miesiąc luty br. 

dostały dostarczone w dniu 27 marca br. 

‒ w dniu 19.03.br. wpłynęła skarga na działalność Powiatowego Urzędu Pracy w Zawierciu, 

która będzie przedmiotem obrad Komisji Rewizyjnej w miesiącu kwietniu. Strona 

skarżąca złożyła w tej samej sprawie pismo do Starosty Zawierciańskiego, które zostało 

przekazane Radzie Powiatu zgodnie z właściwością w trybie art. 231 kpa. 

‒ w dniu 21.03. br. Komisarz Wyborczy w Częstochowie przekazał postanowienie z dnia 19 

marca 2018 roku w sprawie zmian w składzie Rady Powiatu Zawierciańskiego 

dotyczących wstąpieniu w skład Rady Jana Zamory; 

‒ w dniu 23.03. br. Rada Gminy w Irządzach przekazała opinię do projektu uchwały  

w sprawie podziału powiatu zawierciańskiego na okręgi wyborcze w wyborach do Rady 

Powiatu. Opinia Rady Miasta i Gminy Szczekociny w powyższej sprawie wpłynęła  

w dniu 26 marca, a Rad Gmin w Kroczycach i we Włodowicach – w dniu 28 marca br.  

‒ w dniu 27.03.br. wpłynęła skarga na dyrektora Poradni Psychologiczno–Pedagogicznej  

w Zawierciu, która będzie przedmiotem obrad Komisji Rewizyjnej w miesiącu kwietniu  

br. 

 

 

Ad.20.)  

 

Starosta Krzysztof Wrona (treść wystąpienia w formie stenogramu):    

 

„Chciałbym powiedzieć, że na interpelacje, które zostały zgłoszone, będą odpowiedzi 

pisemne.  Myślę, że nie potrzebne są jakieś dodatkowe emocje w tym dniu, tak, że na 

wszystkie interpelacje odpowiemy pisemnie. Chciałbym usłyszeć Waszą akceptację”. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Kleszczewski (treść wystąpienia w formie 

stenogramu):    

 

„Jedna z interpelacji była kierowana do mnie, to ja może krótko odpowiem, że analiza  

formalna oświadczeń majątkowych jest prowadzona przez Biuro Rady i przeze mnie 

osobiście. Polega to na sprawdzeniu kolejności i właściwości wypełnienia poszczególnych 

rubryk, porównania kwot i wartości wpisanych do oświadczenia majątkowego wraz  

z porównaniem do ubiegłorocznego czyli o rok wcześniejszego oświadczenia.  Natomiast 

zawartość merytoryczna jest oceniana przez Urząd Skarbowy, gdzie takie oświadczenia są 

przekazywane. Jeżeli wracają z uwagami, wówczas dopiero radni dokonują ewentualnie  

drobnych korekt. Miało to miejsce w kilku  przypadkach, mało istotnych, które zostały 

skorygowane przez radnych. Miały one charakter wyjaśniający, a nie merytoryczny. To 

tytułem odpowiedzi na jedno pytanie, które było kierowane bezpośrednio do mnie, więc 

będzie to jakaś skrócona wersja i nie będę musiał odpowiadać na to pisemnie. Myślę, że 

odpowiedź zadowala radnego”.   

 

Zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Zawierciu Arkadiusz Miśta (treść wystąpienia 

w formie stenogramu): 

 

„Krajowa mapa zagrożeń jest to nowe narzędzie policji do wskazywania przez państwa, przez 

mieszkańców, przez obywateli,  bezpośrednich zagrożeń, które są z pozoru czasami błahe,   

natomiast w odczuciu społecznym są najważniejsze. Z punktu widzenia policji na przykład 

problemem są usypy złomu, które trafiają do Huty Zawiercie. Mamy dużo takiego typu 

zdarzeń, natomiast ten problem nie dotyczy tak naprawdę mieszkańców. Oni nawet nie 
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wiedzą, że takie coś istnieje, dlatego powstało takie narzędzie jak krajowa mapa zagrożeń 

bezpieczeństwa. Szczegółowe informacje są na każdej stronie internetowej policji, na naszym 

profilu facebookowym, również są filmiki propagujące tę aplikację. Polega to na tym, że 

wskazujemy na mapie konkretne miejsce, które ma być objęte zainteresowaniem i 

zweryfikowanie przez policję. Z takiego katalogu ponad 20 zagrożeń typu na przykład 

spożywania alkoholu, miejsce przebywania nieletnich, porzucone śmieci, przekraczanie 

prędkości. Jest krok po kroku instrukcja, jak należy postępować. W ciągu kilkunastu sekund  

można zgłosić takie zagrożenie  i to jest przez nas weryfikowane. Jeżeli jest zweryfikowane, 

że zagrożenie  istnieje, to inicjujemy albo sami albo włączamy inne podmioty do likwidacji 

tego zagrożenia. Ja pozostanę tutaj po sesji do końca. Jeżeli ktoś z państwa będzie 

zainteresowany, to ja fizycznie osobiście pokażę, jak na telefonie komórkowym zgłosić jakieś 

przykładowe zgłoszenie”. 

 

 

Ad.21.)  
 

Konrad Knop (treść wystąpienia w formie stenogramu): 

 

„Pomyślałem, że ten punkt będzie dobry na temat, który chciałem poruszyć. Nie poruszałem 

go w interpelacjach, bo już mleko się rozlało. Pomyślałem, że obrazek wart tysiące słów, ale 

nie możemy go tutaj wyświetlić. Chodzi mi o spotkanie partyjne partii PiS w szkole  

w Łazach, w szkole powiatowej, które odbyło się 26 lutego tego roku. Mamy coś takiego, jak 

prawo oświatowe. To jest art.86, w którym zakazuje się bezwzględnie działania partii 

politycznych i komitetów politycznych na terenie szkół To jest skandal moim zdaniem. Ja 

dowiedziałam się za późno i nie mogłem temu zapobiec. Nie chciałam robić też przykrości 

panu Komendantowi i wzywać policji, ale ostrzegam na drugi raz, jeżeli coś takiego zdarzy 

się w szkole powiatowej, to zrobię wszystko, powiadomię wszystkich i będę tam stał  

i przeciwko temu protestował. To jest skandal. Ja rozumiem, że PiS wszystko rusza, ale bez 

przesady”.    

 

Jan Zamora (treść wystąpienia w formie stenogramu): 

 

„Jako, że dostałem tylko jedną odpowiedź na moją interpelację, a resztę dostanę na piśmie, to 

tylko ustosunkuję się do tej mojej jednej interpelacji. Panie Przewodniczący, ja tak jak 

ostatnio, gdy przychodziłam do Rady, sprawdziłem sobie oświadczenia majątkowe niektórych 

radnych i sprawdziłem oświadczenie majątkowe radnego Krupy. I co wynika z tego 

oświadczenia. Każdy może sobie zajrzeć i zobaczyć, że w 2012 roku były starosta Krupa miał 

na koncie 36.000 zł, a zarobił 99.000 zł.  W następnym roku zarobił 102.000 zł i miał na 

koncie 42.000 zł. W  2014 roku miał 86.000 zł na koncie zarobił 130.000 zł. W roku 2015  

radny Krupa jest bezrobotny, zarobił 55.000 zł, a na jego koncie pojawia się kwota 240.000 

zł. Intrygujące, skąd się to wzięło, skąd się wzięła ta kwota. W następnym roku radny Krupa 

zarobił tylko 15.000 zł, a na jego koncie pojawia się 50.000 zł, ale kupił mieszkanie 330.000 

zł. Dla mnie to jest niezrozumiałe. Kiedy radny Krupa jest bezrobotny, zarabia 15.000 zł  

bierze pożyczkę z Banku ING Śląski do 20.000 zł. Kto daje pożyczkę bezrobotnemu? I to nie 

koniec, bierze także pożyczkę w Alior Banku 25.000 zł. Każdy z państwa brał kiedyś 

pożyczkę. Wiadomo, jakie są wymagania od banku, trzeba pokazać ile się zarabia, czy ma się 

zdolność kredytową.  Tutaj – proszę państwa –  zachodzi takie jedno pytanie, bo radny Krupa 

to znany jest z tego, że fałszuje podpisy. Miał pan chyba, panie radny Krupa, przypominam 

sobie, proces sądowy o fałszowanie podpisu”. (Rafał Krupa stwierdził, że to nieprawda). 

„Nieprawda? To być może się mylę, ale jest prawdą na pewno, że w poprzedniej kadencji, 
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kiedy omawialiśmy sytuację szpitala, pewnego razu przedstawiono nam jest sytuacja 

finansowa, ale radny Krupa nie przedstawił tego wiarygodnie ponieważ nie podał składek, 

które należy odprowadzić do ZUS-u. Dlatego mój wniosek jest następujący: trzeba skierować 

wniosek do prokuratury o sprawdzenie oświadczeń majątkowych radnego Krupy, gdyż –  

w moim przekonaniu –  zachodzi możliwość popełnienia przestępstwa poprzez 

niewiarygodne podawanie danych do oświadczenia majątkowego. I to tyle.  

Mam jeszcze inne wolne wnioski, ale że radny Mach uciekł, to poczekam, aż będzie, żeby 

mógł się ewentualnie ustosunkować”. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Kleszczewski (treść wystąpienia w formie 

stenogramu): 

 

„Sprawami merytorycznymi zajmuje się –  tak jak mówiłem –  Urząd Skarbowy. Nie Rada i 

nie radni powiatowi”. 

 

Z okazji zbliżających się Świąt Wielkanocnych Starosta Krzysztof Wrona złożył wszystkim 

zebranym życzenia wszystkiego, co najlepsze, spotkań w gronie rodziny, co ma się przełożyć 

również na wszystko, co jest dobre i miłe w codziennym postępowaniu i żeby o tym wszyscy 

pamiętali. Do życzeń przyłączył się również Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław 

Kleszczewski.   

 

 

Ad.22.)  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Kleszczewski  – dziękując za udział  w posiedzeniu 

– zamknął obrady L sesji Rady Powiatu Zawierciańskiego.  

 

Zakończenie obrad nastąpiło o godz. 12.30. 

 

 

Protokół sporządziła:                     Przewodniczący Rady Powiatu                 

/-/ Anna Bryła                 /-/ Jarosław Kleszczewski  

        


